
V Libochovanech dne 04. února  2009 

  

  

Dobrý den vážení návštěvníci našich webových stránek. 

  

Možná jste si všimli, že naše stránky procházejí rekonstrukcí. Stejně jako spojovací 

cesta z nebo do Řepnice. Se stránkami budeme v příštích dnech soutěžit, cestu budeme v budoucnu 

užívat. Bude zpevněná kameninovým podkladem, vrchní část bude uválcovaná šotolina. Než získáme 

peníze na její bezprašný povrch. Včetně stavebního povolení, samozřejmě. 

  

Tak se zase opět projevil bezduchý mozek a škodil na majetku občana. Tentokrát to byl dřevěný plot 

zahrady pana Hráského. Protože dotyčný vandal chodí v noci, není zatím možné na něho ukázat 

prstem. Třeba se někdo odhodlá k tomu, že až se to za nějaký čas dozví, třeba v hospodě, když se ten 

dotyčný bude vytahovat jaký je kabrňák, tak řekne pravdu na příslušném místě. Na Policii nebo u nás 

na úřadě. Zatím ale ten hlupák beztrestně škodí a snaží se z naší obce udělat chlívek. Nedejte mu 

prosím šanci. 

  

Včera jsem doprovázela zástupce firmy do věže kostela, aby se mohl udělat hrubý odhad potřebných 

záchranných prací na této budově. Rozpočet bude předložen na střechu a klempířské prvky, žádost o 

dotaci lze podat do konce února. Nevím, nevím, bude to letos složité. Daňová výtěžnost bude díky 

slabému výkonu hospodářství nízká, ovlivní to nepříjemně i obecní rozpočty. Takže budeme velice 

zvažovat, do čeho se letos opravdu pustíme. 

  

Uvažujeme o pořádání Humanitární sbírky, tak jako již několikrát v minulosti, ve spolupráci s Diakonií 

Broumov. Dáme včas vědět rozhlasem i na webu. 

  

Doktor Baudyš oznamuje, že koncem února, 18. – 20. nebude ordinovat. Vybírá si dovolenou. 

  

Byl zpracován projekt (zadal Kraj) na protipovodňové opatření na silnici vedoucí do Ústín.L., v úseku 

od kamenolomu do Církvic. Silnice by se měla zvednout nad pětiletou vodu, tj, asi o metr tak, že 

současně bude realizován i pruh cesty pro cyklisty. Jak víte, je tento úsek pro cyklisty velmi 

nebezpečný. Otázkou pro mne i ostatní zůstává, kudy povede objízdná trasa, když dnes se ústecká 

radnice vehementně zasazuje o zákaz jízdy přes Sebuzín a jeho místní komunikace. Necháme se 

překvapit, bude to ještě hádanice! 

  

Do naší minitělocvičny směřuje čím dál víc pohybumilovných lidí, výborně! Nářadí je k dispozici, 

pohyb si zařizujete sami. Jsem tomu ráda, rodinné klany jsou pravidelnými uživateli, přátelé se 

setkávají v pohybu, je to skvělé!!!! 



  

  

  

  

Na shledanou příště se těší starostka obce, Ivana Sklenářová 

 


